



Yunzhou Wang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Yunzhou Wang joined Han Kun's Shanghai office in 2024, after previously practicing at Shanghai Links Law Office. Mr. Wang specializes in commercial dispute resolution, with a strong foundation in civil and commercial law, international law, and international economic law. He has handled and represented clients in a variety of cases, including disputes involving service contracts, trustee liability, equity repurchases, corporate control, and convertible bond contracts. These cases have been heard before several arbitration institutions, including the China International Economic and Trade Arbitration Commission (CIETAC), Beijing Arbitration Commission (BAC), Shanghai International Economic and Trade Arbitration Commission (SHIAC), and Shanghai Arbitration Commission (SHAC), as well as various courts across China, including the Supreme People's Court.

EDUCATION

Mr. Yunzhou Wang graduated from East China University of Political Science and Law (ECUPL) in 2020 with a bachelor's degree in International Economic Law. In 2022, he obtained a Master of Laws (LL.M.) degree from Georgetown University in the United States.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王云洲

上海

业务领域

- 争议解决

工作经历

王云洲律师于 2024 年加入汉坤上海办公室，此前在上海市通力律师事务所执业。王云洲律师主要业务领域为商事争议解决，具备扎实的民商法、国际法、国际经济法功底，已经参与处理/代理过包括服务合同纠纷、托管人责任纠纷、股权回购纠纷、公司控制权纠纷、可转债合同纠纷等在内的多类型案件，涉及中国国际经济贸易仲裁委员会、北京仲裁委员会、上海国际经济贸易仲裁委员会、上海仲裁委员会等多家仲裁机构，以及包括最高人民法院在内的多地各级法院。

教育背景

王云洲律师于 2020 年毕业于华东政法大学国际经济法专业，获得法学学士学位；于 2022 年毕业于美国乔治城大学，获得法学硕士(LL.M.)学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

工作语言

中文、英文